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Emne: VS: vedr. pkt 3 på dagsorden til Jeres kommende møde

Fra: Britt Petersen (formand LFS) <bp004@FOA.DK>  

Sendt: 23. januar 2019 09:01 

Til: Niels E. Bjerrum (Borgerrepræsentationen) <Niels_E._Bjerrum@kk.dk>; Mette Annelie Rasmussen 

(Borgerrepræsentationen) <Mette_Annelie_Rasmussen@kk.dk>; 'Marcus_Vestager@kk.dk' 

<Marcus_Vestager@kk.dk>; Lars Weiss (Borgerrepræsentationen) <Lars_Weiss@kk.dk>; Klaus Mygind 

(Borgerrepræsentationen) <Klaus_Mygind@kk.dk>; Borgmesteren TMF <BORGMESTEREN@tmf.kk.dk> 

Cc: Lars Pless <lars.pless@3f.dk>; Steen Vadgaard <sv048@FOA.DK> 

Emne: vedr. pkt 3 på dagsorden til Jeres kommende møde 

Hej.  

For en god ordens skyld, skal jeg lige gøre opmærksom på, at jeg ikke har skrevet til hele udvalget – men I er 

selvfølgelig velkommen til at vurdere om I selv vil videresende. 

Som I ved, er vi nogle der på baggrund af budgetaftalen har fornøjelsen at arbejde med samling ejendomsdrift for at 

effektivisere – en del af samlingen er arealpleje, snerydning, renhold mv og i den forbindelse er jeg selvfølgelig 

faldet over pkt 3 i dagsorden til Jeres møde d.28.1. 

En udlicitering i udvalgte byområder, som forvaltningen foreslår, vil efter min bedste overbevisning ”korskvæste” 

det arbejde der er i gang og vil give fuldstændig unødig uro blandt de medarbejdere, vi ellers ved en ordentlig 

proces gerne skulle have med på en samling og effektivisering af opgaverne.  

Vi er selvfølgelig helt med på at optimering af arbejdsplanlægning mv. vil indgå helt naturligt, men det at tænke 

udlicitering med ind, vil godt nok tage meningen ud af det arbejde der er igangsat på baggrund ag budgetaftalen. 

Jeg håber at I vil tage dette med i betragtning, når I behandler punktet 

Med venlig hilsen 

Britt Petersen 

Formand 

30948131 


